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朝陽科技大學
095學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	9056
	Course Number
	9056

	授課教師
	張自強
	instructor
	TZE-CHING CHANG,

	中文課名
	中國美術鑑賞
	Course Name
	Appreciation of Chinese Art

	開課單位
	生活智能課群(進)
	Department
	

	修習別
	選擇必修
	Required/Elective
	Topics in Life, Society ,and Science

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	以中國美術史為主軸，介紹各時代之藝術家及代表作品，包括陶器、青銅器、玉器、繪畫、書法、篆刻等，藉預提昇人文素養，豐富生活，淨化心靈。
	Objectives
	Introduce the artists and their own representative works in all ages under the shaft of Chinese art history, including pottery ware, bronze ware, jade articles, paintings, calligraphy, seal cutting in order to promote human beings" cultural capacity and enrich the elements of lives as well as purify the mind.

	教材
	中國美術史稿     李霖燦    雄獅 1978

中國繪畫史       沈以正    講義

繪畫             王耀庭    幼獅 1988
	Teaching Materials
	

	成績評量方式
	出席率及上課表現30%  報告作業30%  考試：40%(期中、期末各佔一半)
	Grading
	Rate of Attendance & Manifestation: 30%  Assingment Report: 30%  Test: 40%( 50% for midterm and final respectively)

	教師網頁
	

	教學內容
	以中國美術史為主軸，介紹各時代之藝術家及代表作回，包括陶器、青銅器、玉器、繪畫、書法、篆刻等，藉預提昇人文素養，豐富生活，淨化心靈。
	Syllabus
	Introduce the artists and their own representative works in all ages under the shaft of Chinese art history, including pottery ware, bronze ware, jade articles, paintings, calligraphy, seal cutting in order to promote human beings' cultural capacity and enrich the elements of lives as well as purify the mind.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

